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Protokoll fra styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2024 
 

Møtenummer:  5 - 2024 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 4. september 2024  

Tid:   Kl. 19 – 21.30 

Til stede:  Gry Høgberg, Johanna Brandsegg (til 19.30, sak 29, 30, 32 og 39), Håkon Eggen (19.13 

-21.10), Christine Hegstad, Silje Bjørgeengen, Josefine Andreassen og Anne-Kristin 

Sollid 

Forfall:   Anne Lene Strand Alme, Tage Nilsen, Eugenio Morales og Karoline Lund Bergset  

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

28-24 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 4– 24: Referatet ble godkjent uten 

merknader.  

b) Årsrapporter: Rapportene anses nå som ferdigstilte 

c) ALT-konferansen (påmelding): Styre og utvalgsledere som kalles 

inn til styremøter, dekkes av krets (reise og deltakelse), og 

oppfordres til å delta. Hver enkelt melder seg på via NGTF sin 

hjemmeside. Styret innvilget støtte til inntil 10 deltakere fra klubber i 

kretsen, med kr. 3000 pr. deltaker. I utgangspunktet dekkes en pr. 

klubb. Er det færre enn 10 klubber som søker, kan flere fra samme 

klubb få støtte. Søknadsfristen settes til 25.09. Dette legges ut i 

nyhetsbrev. 

 

 

 

 

Alle 

29-24 Søknad fra Elverum TF:  

Det innvilges støtte til 4 gymnaster fra Elverum som har deltatt i Norgescup 

TM i Tromsø, 1/3 av deres utgifter dekkes av krets. Anne-Kristin gir 

tilbakemelding og sørger for utbetaling.  

 

Anne-Kristin 

30-24 Søknad fra Vardal TF: 

 Søknaden avvises da den ikke faller innenfor kretsen utarbeidede 

retningslinjer for støtte fra krets. Anne-Kristin gir tilbakemelding.  

 

Anne-Kristin  

31-24 Regnskapsrapport pr. 31.07.2024 

Rapporten var sendt ut før møtet. Avvik fra budsjett ble forklart i møtet.  

 

32-24 Oppdatering av fullmaktsmatrise 

Utkast var sendt ut før møtet. Matrisen ble godkjent.  

 

33-24 Innkjøp av ny airtrack? 

Elverum har kontaktet kretsen med ønske om at kretsen kjøper inn ny 

airtrack, som erstatning for den som nå oppbevares hos dem. Denne er slitt. 

Den blir ikke brukt på Opplandspokalen eller KM, men er et supplement til 

arrangører av BKTS. Utover det er den sjelden eller aldri på utlån. Ved et 

eventuelt innkjøp må en gå igjennom leiekontrakten på nytt. Det er ikke 

budsjett for innkjøp i 2024. Styret stiller seg positive til å kjøpe inn en ny 

airtrack, og tar med seg innspillet i budsjettarbeidet for neste periode. Ny 

airtrack kan tidligst kjøpes inn etter kretstinget i mars. Anne-Kristin gir 

Elverum tilbakemelding.  

 

Anne-Kristin/ 

kretsstyret 

34-24 Kretsting 2025 

*Sted: Anne-Kristin undersøker om Honne Hotell har ledig den aktuelle 

helgen.  

*Program: Samling for styre og utvalg fredag, med middag ca. kl. 20. Felles 

møte lørdag, der utvalgene bidrar aktivt. Tingforhandlinger.  

*Valg – gjenvalg: Anne-Kristin kontakter leder i valgkomiteen, med utkast til 

dokument som kan brukes til utsendelse om gjenvalg og nye kandidater fra 

klubbene. Gry og Anne-Kristin koordinerer forespørsel om gjenvalg for 

 

Anne-Kristin  

 

 

 

Anne-Kristin/Gry 
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dagens valgkomite.  

*Fysisk arbeidsmøte: Det er et ønske om å sette opp en lørdag i november 

for styre og utvalg på Hamar. Hovedfokus vil være budsjett og 

handlingsplaner for ny tingperiode, 2025 – 2026. Andre aktuelle tema er 

BKTS, utvalgenes rolle og rekruttering til utvalgene. Endelig dato kommer. 

Anne-Kristin sender dato til alle medlemmene i styre og utvalg.  

 

Alle 

35-24 Styre- og utvalgshonorar 

Vedtatte satser: leder kr. 10 000, alle som blir kalt inn til styremøter 

(styremedlemmer, varamedlem og utvalgsledere), kr. 1000. Husk å sende 

inn krav via Visma innen 10.11.  

 

Alle 

36-24 Oppdatering av utvalg/komiteer 

*Morten Evensen blir fast medlem i komiteen for Opplandspokalen. Det er 

behov for enda flere medlemmer i denne komiteen. Vi gjør tiltak for å 

rekruttere med blant annet utlysning i nyhetsbrev.  

*Gunnar Happy Norbeck erstattes av Trude Agasøster i 

troppsgymnastikkutvalget.  

*Gunnar Happy Norbeck er ikke lenger med i utstyr og anleggskomiteen. 

 

37-24 Evaluering av BKTS 

Gry har hatt evaluering med Rena.  

Vi trenger en forsterkning av breddeutvalget. Karoline har fått for lite hjelp. 

Josefine stiller seg til disposisjon frem til tinget. Vi må se på retningslinjene 

på nytt. Det må være et krav om aktivitet begge dager, også ved regn/dårlig 

vær. Vi fikk til dette i år, til tross for manglende planlagt alternativ, takket 

være god dugnadsånd. Kretsen har ikke mottatt budsjett eller regnskap fra 

arrangør, til tross for etterlysning av dette. Vi mangler pr. nå arrangør for 

tidligere Hedmark for 2025. Vi opprettholder dialogen med Vestre Slidre og 

søker etter arrangør for tidligere Hedmark ved behov, gjennom nyhetsbrev.  

 

Breddeutvalget/ 

Karoline 

38-24 Kommende arrangement 

*Det blir KM på Hamar for troppsgymnastikk og gymhjul i november.  

*Turn cupene er under planlegging. Invitasjon til cup 3 hos Elverum er 

publisert. 

*Gry skal delta på et felles møte mellom turn kvinner og turn menn.  

*Det ble gjennomført en guttesamling i tropp i helgen (Hamar) 

*Gry deltar på møte med IIK. 

 

Josefine/Silje 

Keno 

 

Gry 

Josefine/Håkon 

Gry 

39-24 Eventuelt 

*Kretsen har mottatt en søknad om støtte fra Vestre Slidre.  

De skal avholde en samling for egne gymnaster og noen naboklubber. 

Søknaden faller inne for kretsens kriterier for støtte, og ble innvilget med kr. 

15 000. 

 

 

 

Referent:  

Anne-Kristin Sollid, organisasjonskonsulent  

 


